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Ber om at høringen med innspill fra innbyggerne blir hørt, og ivaretatt på en god måte. 

Husk at byen og miljøet er til for menneskene, og ikke motsatt. 

Ber om lav bebyggelse maks på 4-6 etg,  med trappinng ned mot fossen og elva bygges i 

naturmatriale.  

Legger tilrette for allmennheten ut mot fossen og elva, som er et viktig trivselstiltak. Her kan det 

være friområder med kafeer og vise frem byens historie i utsmykning og bilder samt bygg. 

Legger ved bilder😉.  

Forventer at bebyggelsen mot elva ikke blir et nytt rådhus. 

Ønsker dere alle en fortsatt fin sommer 🌞Mvh Espen Hval  


